

**ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ໃຫ້ບໍລິການ:**

ໃນການຮັກສາມີພາລະກິດແລະຄຸນຄ່າສໍາຄັນຂອງພວກເຮົາ, ສຸຂະພາບໃຫ້ບໍລິການບໍລິການແລະເປັນຫວ່າງເປັນໄຍສໍາລັບປະຊາຊົນແລະສຸຂະພາບຂອງພວກເຮົາຕ້ອງຄໍານຶງເຖິງຄວາມສາມາດຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ຈະຈ່າຍ. ພວກເຮົາມັງຫມັ້ນທີ່ຈະເຮັດວຽກກັບຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາໂດຍຜ່ານບັນຫາທາງດ້ານການເງິນ, ລວມທັງການຊອກຫາວິທີທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ການດູແລທາງການແພດທີ່ເໝາະສົມຫຼາຍ. ໂຮງຫມໍ Providence<sup>®</sup> s ສະເໜີໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໃຫ້ຄົນເຈັບມີສິດໄດ້ຮັບທີ່ບໍ່ມີຄວາມສາມາດທາງດ້ານການເງິນທີ່ຈະຈ່າຍສໍາລັບຄ່າບິນບົວຂອງເຂົາເຈົ້າ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີບັນຫາການຈ່າຍຄ່າສໍາລັບການທັງຫມົດຫຼືບາງສ່ວນຂອງການດູແລສຸຂະພາບຂອງທ່ານ, ພວກເຮົາແນະນໍາໃຫ້ທ່ານສົນທະນາກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ປຶກສາຫລືຜູ້ໃດຜູ້ໜຶ່ງຢູ່ໃນຫ້ອງການທຸລະກິດຂອງພວກເຮົາກ່ຽວກັບວິທີທີ່ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍທ່ານໄດ້.

**ຈະເປັນແນວໃດຖືກບົກຄຸມ?** ສໍາລັບການສຸກເສີນແລະການບໍລິການທີ່ຈໍາເປັນດ້ານການບິນບົວຢູ່ໂຮງຫມໍໃຫ້ບໍລິການພວກເຮົາສະໜອງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໃຫ້ຄົນເຈັບມີສິດໄດ້ຮັບກ່ຽວກັບພື້ນຖານຂະໜາດຄ່າທໍານຽມບໍລິການ, ທີ່ມີສ່ວນຫຼຸດຈາກ 75 ເຖິງ 100% ໂດຍອີງໃສ່ຄວາມສາມາດທີ່ຈະຈ່າຍ. ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການບໍລິການອື່ນໆຫຼືຢູ່ສະຖານທີ່ທີ່ບໍ່ແມ່ນໂຮງຫມໍຂອງພວກເຮົາແມ່ນປົກຄອງໂດຍນະໂຍບາຍຂອງຫນ່ວຍງານຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໃຫ້ການດູແລ.

**ວິທີການສະຫມັກ?** ຄົນເຈັບອາດຈະສະຫມັກຂໍເອົາການຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ຄົນເຈັບກໍາລັງຊອກຫາການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ຕ້ອງໄດ້ສະໜອງການສະໜັບສະໜູນເອກະສານທີ່ລະບຸໄວ້ໃນຄໍາຮ້ອງສະຫມັກໄດ້, ເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໃຫ້ເຫັນຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນ. ແບບຟອມຄໍາຮ້ອງສະຫມັກອາດຈະໄດ້ຮັບອອນໄລນ໌, ໂດຍທາງໂທລະສັບ, ຫຼືໄດ້ຈາກທີ່ຢູ່ເວັບໄຊທ໌ຫຼືທາງອີເມລໄດ້ຍົກໃຫ້ເຫັນຂ້າງລຸ່ມນີ້.

**ການຊ່ວຍເຫຼືອອື່ນໆ:**

**ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການຄຸ້ມຄອງ:** ຖ້າຫາກທ່ານມີໂດຍບໍ່ມີການປະກັນໄພສຸຂະພາບ, ທ່ານອາດຈະມີສິດໄດ້ຮັບສໍາລັບໂຄງການຂອງລັດຖະບານແລະອື່ນໆໃນຊຸມຊົນ. ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານຄົ້ນພົບວ່າໂຄງການເຫຼົ່ານີ້ (ລວມທັງການ Medicaid ແລະທະຫານຜ່ານເສີກຜົນປະໂຫຍດ) ສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ກວມເອົາຄ່າບິນບົວຂອງທ່ານ. ພວກເຮົາຍັງສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານສະຫມັກຂໍເອົາສໍາລັບໂຄງການເຫຼົ່ານີ້.

**ລາຄາຜ່ອນຜົນໄພ:** ໃຫ້ບໍລິການບໍລິການພິເສດສໍາລັບຄົນເຈັບຜູ້ທີ່ອາດຈະບໍ່ມີການຄຸ້ມຄອງປະກັນໄພສຸຂະພາບ. ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາພວກເຮົາກ່ຽວກັບໂຄງການພິເສດຂອງພວກເຮົາ.

**ແຜນການຊໍາລະເງິນ:** ຫຼັງຈາກທີ່ບໍລິສັດປະກັນໄພຂອງທ່ານຂະບວນການບັນຊີລາຍການ, ຍອດປະລິມານສໍາລັບການຕິດຫມິ້ໂດຍທ່ານໃດແມ່ນເນື່ອງມາຈາກພາຍໃນສາມສິບວັນ. ການດຸ່ນດ່ຽງການສາມາດໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງໃນການໃດໆຂອງວິທີການດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້: ບັດອັດຕະໂນມັດການປ່ອຍສິນເຊື້ອ, ແຜນການ, ການເງິນ, ການກວດສອບ, ບັນຊີລາຍການການຈ່າຍເງິນອອນໄລນ໌ຫຼືບັດສິນເຊື້ອ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຕ້ອງການແຜນການການຈ່າຍເງິນ, ກະລຸນາໂທຫາເບີໂທໃນຄໍາຖະແຫຼງໃບບິນຂອງທ່ານເພື່ອເຮັດໃຫ້ການຈັດການ.

**ການດູແລສຸກເສີນ:** ໂຮງຫມໍໃຫ້ບໍລິການທີ່ມີການອຸທິດພະແນກສຸກເສີນໃຫ້ການດູແລສໍາລັບສະພາບການທາງການແພດສຸກເສີນ (ກໍານົດໂດຍການສຸກເສີນທາງການແພດການຮັກສາແລະແຮງງານກົດຫມາຍວ່າດ້ວຍ) ໂດຍບໍ່ມີການເລືອກປະຕິບັດສອດຄ່ອງກັບຄວາມສາມາດທີ່ມີຢູ່, ໂດຍບໍ່ມີການກ່ຽວກັບການບໍ່ວ່າຈະເປັນຫຼືບໍ່ທີ່ຄົນເຈັບມີຄວາມສາມາດທີ່ຈະຈ່າຍຫຼືມີສິດໄດ້ຮັບ ສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

**ຕິດຕໍ່ພວກເຮົາສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນການຊ່ວຍເຫຼືອຫຼືຄໍາຮ້ອງສະຫມັກ**

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທີ່ມີຄ່າບິນບົວໃຫ້ບໍລິການຂອງທ່ານ, ກະລຸນາໂທຫາຫຼືໄປເປັນທີ່ປຶກສາທາງດ້ານການເງິນຫຼືຫ້ອງການເກັບເງິນຢູ່ສະຖານທີ່ໃຫ້ບໍລິການໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານ. ພວກເຮົາສາມາດໃຫ້ທ່ານຮູບແບບໃດທີ່ທ່ານຕ້ອງການແລະສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານສະຫມັກຂໍເອົາສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ. ຄົນເຈັບໄດ້ຖືກສະໜັບສະໜູນຢ່າງແຂງແຮງເພື່ອຮ້ອງຂໍໃຫ້ມີການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນກ່ອນທີ່ຈະຮັບການບິນບົວທາງການແພດ, ຖ້າເປັນໄປໄດ້. ຄົນເຈັບຍັງສາມາດສະຫມັກຂໍເອົາໃນເວລາໃດໃນຂະນະທີ່ຮັບການບິນບົວແລະສໍາລັບໄລຍະເວລາຂອງການທີ່ໃຊ້ເວລາດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້ໄດ້ຮັບການບັນຊີລາຍການເບື້ອງຕົ້ນຂອງທ່ານ.

ຖ້າຫາກທ່ານມີຄໍາຖາມຫຼືຕ້ອງການທີ່ຈະໄດ້ຮັບແບບຟອມຄໍາຮ້ອງສະຫມັກເປັນການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- ໂທລະສັບ: 1-866-747-24 55
- ກ່ຽວກັບເວັບໄຊທ໌ຂອງພວກເຮົາທີ່: [www.providence.org](http://www.providence.org)